

R

RENAISSANCE®

MOSCOW MONARCH CENTRE HOTEL



Renaissance Moscow Monarch Centre Hotel won Russian Business Travel & MICE Award 2015 as the best 5* Congress hotel in Moscow

Ренессанс Москва Монарх Центр - обладатель премии Russian Business Travel & MICE Award 2015, признанный лучшим пятизвездочным конгрессным отелем Москвы

Москва, октябрь 2015

Сразу три отеля под управлением компании Interstate Hotels & Resorts – Ренессанс Москва Монарх Центр, Ренессанс Минск и Холидей Инн Москва Лесная – победили в своих номинациях. Церемония награждения победителей и лауреатов прошла в Москве 1 октября 2015 г.

Ренессанс Москва Монарх Центр признан лучшим пятизвездочным конгрессным отелем Москвы, Холидей Инн Москва Лесная стал первым среди отелей 4*, а Ренессанс Минск назван лучшим зарубежным конгрессным отелем. Ранее еще один отель под управлением Interstate – Марриотт Москва Гранд в течение 2011-2014 гг. становился победителем или финалистом премии среди отелей 5*.

Премия Russian Business Travel & MICE Award была основана в 2010 году Торгово-Промышленной Палатой Российской Федерации, журналом Business Travel и порталом conference.ru в целях продвижения и развития бизнес-туризма и конгрессных услуг в России. В 2015 году более миллиона голосов было подано за претендентов в интернет-голосовании. Профессиональное жюри, состоящее из экспертов туристической отрасли определило лучших среди трех финалистов в каждой из 18 номинаций.

«Я уверен, что эта престижная награда Russian Business Travel & MICE Award, которую получили отели Interstate, будет способствовать их дальнейшему успеху на российском рынке в сфере делового туризма», - заявил Кеннет МакЛарен, исполнительный Вице-президент компании Interstate Hotels & Resorts в России и странах СНГ.

<https://goo.gl/va2aW0>

Interstate Hotels won Russian Business Travel & MICE Award 2015

Moscow, October 2015

Three hotels managed by Interstate Hotels & Resorts – Renaissance Moscow Monarch Center, Renaissance Minsk and Holiday Inn Moscow Lesnaya were named as best MICE hotels in their nominations at the awarding ceremony took place in Moscow on October 1st, 2015.

Renaissance Moscow Monarch Center is number one 5* Congress hotel in Moscow, Holiday Inn Moscow Lesnaya won as the best 4* Congress hotel and Renaissance Minsk was named as Best Congress hotel outside Russia. Previously in 2011-2014 Marriott Moscow Grand (managed by Interstate) had also the honor to be finalist and winner of this Award in the Best 5* Congress hotel nomination.

Russian Business Travel & MICE Award was established in 2010 by Chamber of Commerce and Industry of the Russian Federation, Business Travel magazine and the conference.ru portal to acknowledge the best companies in the sphere of business tourism and MICE. For 2015 more than one million people gave their votes. The results were summed up by a jury of travel professionals who made their choice from 3 finalists in each of 18 nominations.

"I am sure the prestigious Russian Business Travel & MICE Award given to our hotels will contribute to their further success in the Russian market and will help to attract more MICE business", says Kenneth McLaren, Executive Vice-President, Interstate Hotels and Resorts in Russia and CIS.

<https://goo.gl/va2aW0>

RENAISSANCE MOSCOW MONARCH CENTRE HOTEL

Bld.1 31A Leningradsky prospect, Moscow

renaissancemonarchmoscow.com renaissancemonarchmoscow.ru

T: +7 495 995 0009

